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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 24. 09. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý, doc. Silva Macková, Ing. Ivana 

Oulehlová, Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou  
Omluveni: MgA. Jitka Kostelníková  
 

I. Chod fakulty: 

 Dne 26. 9. 2007 ve 14.00 hod proběhne Porada pedagogů. Kolegium projednalo témata, 
která budou na poradě projednána, a sice: 

 Zapisování do SIS JAMU, 

 Limity počtu studentů – MŠMT bude stanovovat limity počtu studentů v jednotlivých 
stupních studia, 

 Nové stanovení termínů pro možnost rozložení studia, přerušení atp., 

 Důslednost při nahlašování termínů zářijových kurzů a akcí, 

 Řešení projektů FRVŠ, 

 Změny v rozvrzích. 

Návrhy dalších bodů k projednání na Poradě pedagogů dodají zaměstnanci do 25. 9. 
tajemníkovi DIFA elektronicky. 

 Dne 26. 9. 2007 proběhnou na DIFA promoce, a sice ve dvou skupinách. Promocím budou 
předsedat děkan DIFA a proděkan Mgr. A. Záboj v obou skupinách, v jedné ze skupin pak 
proděkan prof. P. Oslzlý, ve druhé proděkanka doc. S. Macková. V rámci ceremoniálů budou 
udělena stipendia rektora JAMU (M. Kosiecová - VDN za úspěšnou reprezentaci školy na 
Mezinárodním festivalu divadelních škol SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2007) a stipendia děkana 
DIFA (P. Kačírek - JT za obsažnou bakalářskou diplomovou práci a za příkladnou 
dokumentaci projektů DIFA; J. Mach - M za úspěšné ztvárnění role Cyrana v muzikálové 
inscenaci „Cyrano z předměstí“). 

 Dne 1. 10. 2007 bude DIFA informovat kolegium rektora o akcích k 60. výročí založení 
JAMU. Všechny doposud nahlášené akce budou realizovány. 
II.   Studijní záležitosti: 

 Kolegium děkana projednalo odvolání studenta R. Kvapila proti rozhodnutí Disciplinární 
komise. Odvolání bylo doručeno na rektorát, výsledné rozhodnutí prozatím není známo. 

 Dále projednalo návrh DIFA podrobit disciplinárnímu řízení jednání studenta scénografie 
V. Kiseljova (na základě stížnosti Mgr. A. Bergmana, Ph.D.). Bylo však shledáno (a 
konzultováno s předsedou DK DIFA JAMU), že tento případ nespadá pod DK. 
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 Ing. Oulehlová seznámila KD s vyjádřením právního oddělení JAMU ve věci odvolání 
studentky M. Rosové (ta se odvolala proti podmínce přerušení studia). Názor právního 
oddělení se shoduje se stanoviskem KD - podmínka přerušení byla zrušena a studium bylo 
studentce přerušeno bez dalších specifikací. 

 Kolegium děkana projednalo zápisy studentů do příštího akademického roku. Studenti, 
kteří se doposud nezapsali, mají možnost se zapsat ještě do 5 dnů od zahájení výuky, tj. do  
12. října 2007. Vzhledem k organizačním potížím způsobeným pozdními zápisy KD 
vypracuje návrh na změnu vnitřních předpisů. 

 Kolegium děkana odsouhlasilo udělené mimořádného stipendia 5 studentkám DV, které 
budou prezentovat DIFA na „Konferenci k dramatické výchově“. Výše stipendia bude určena 
po návratu na základě návrhu doc. Mackové. 

 Dále ateliér DV žádá o zrušení projektu s J. A. Pitínským ve Studijních plánech – projekt 
probíhá bez účasti ateliéru DV. 

 Žádost Heleny Marie Jonášové o možnost vykonat přijímací zkoušku na obor DV – 
kombinovaná forma studia v náhradním termínu. Doc. Macková se k žádosti vyjádří. 

 MgA. Jiří Honzírek – žádost o přerušení studia činoherní režie. Vyjádření proděkanky pro 
studijní je následující: student nesplnil podmínky pro uzavření ročníku (v letošním roce měl 
v jednom z řádných termínů vykonat státní závěrečnou zkoušku včetně obhajoby diplomové 
práce) – neodevzdal uzavřený index a práci. Na základě těchto skutečnosti se mu k 30. 9. 
2007 ukončuje studium na DIFA JAMU. Více viz §56, 1b (ZVŠ), kde stojí, že studium se 
ukončuje studentovi, který nesplnil požadavky vyplývající se studijního programu podle 
studijního a zkušebního řádu. 

 Ondřej Šťastný (4. H) – žádost o nejbližší náhradní termín obhajoby diplomové práce. 
Svou žádost opírá o vážné rodinné důvody, které mu znemožnily dokončit diplomovou práci. 
Vyjádření proděkanky pro studijní záležitosti: student nesplnil podmínky pro uzavření 
ročníku (v letošním roce měl v jednom z řádných termínů vykonat státní závěrečnou zkoušku 
včetně obhajoby diplomové práce) – neodevzdal uzavřený index a práci. Na základě těchto 
skutečnosti se mu k 30. 9. 2007 ukončuje studium na DIFA JAMU. Více viz §56, 1b (ZVŠ), 
kde stojí, že studium se ukončuje studentovi, který nesplnil požadavky vyplývající se 
studijního programu podle studijního a zkušebního řádu. 

 Martin Toul (2. RTDS) – žádost o přerušení studia. Žádost opřena skutečnost, že student 
studuje na jiné vysoké škole. Vyjádření proděkanky pro studijní záležitosti: vzhledem ke 
skutečnosti, že student nesplnil požadavky studijního řádu (neuzavřel letní semestr 2. ročníku, 
jak je také patrné z vyjádření vedoucího ateliéru prof. Přidala) a existuje tedy předpoklad 
nesplnění studijních povinnosti, nelze mu studium přerušit. Článek 16, odstavec 2 SZŘ DIFA 
JAMU nepovoluje přerušení studia, pokud tento předpoklad existuje. Pokud se student 
v termínu stanoveném SZŘ nedostaví k řádnému zápisu do dalšího ročníku, je mu studium 
ukončeno. 
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 Martina Chwistková (3. S) – žádost o ISP z důvodu stáže v Krakově. Žádost je neúplná, 
chybí podpisy některých pedagogů, kteří se měli ozvat e-mailem – nestalo se tak. Vedoucí 
pedagog s ISP však souhlasí. 

Dále podala žádost o přesunutí termínu státní zkoušky z Dějin českého divadla z termínu 
leden 2008 na červen 2008 – důvodem je její absence díky stáži v Krakově. Souhlasné 
vyjádření PhDr. Havlíčkové připojeno, stejně tak i vyjádření vedoucího pedagoga. Žádost 
schválena. 

 Ivo Klvaň (4. DV) – žádost o ISP z důvodu 3-měsíčního pobytu v Dartingtonu. Souhlasné 
vyjádření vedoucího pedagoga připojeno. Žádost schválena. 

 Klára Řebíčková (5. DM) – žádost o ISP z důvodu zahraniční stáže na Queen Margaret 
University v Edinburghu. Souhlasné vyjádření vedoucího ateliéru připojeno. Žádost 
schválena.  

 Josef Fišer (5. RTDS) – žádost o ISP z důvodu zahraniční stáže na University of 
Portsmouth, Schoul of Creative Arts, Film and media. Vyjádření vedoucího ateliéru 
připojeno, žádost v pořádku. Schváleno. 

 Žádost vedení ateliéru scénografie o dodatečné zrušení předmětu „Scénografie TV a 
Filmu“ (4. ročník). Místo tohoto předmětu se ve stejném časovém rozsahu a se stejným 
kreditovým ohodnocením vyučoval předmět „Výstavnictví“ (pedagog Martin Ondruš, 
ukončeno v obou semestrech zápočtem). Předmět „Scénografie TV a filmu“ je v osnově 
studijního plánu 4. ročníku scénografie v ak. roce 2007/2008. 

 Žádost ateliéru Taneční pedagogiky o dodatečné zařazení předmětu „psychologie“ do 
studijního plánu v LS 2006/2007. Vyučující PhDr. Lenka Skácelová, počet kreditů 1, 
ukončení klasifikovaným zápočtem. Hodinová dotace: 10 hodin/semestr. 

 Petr Mauer (1. JT – nově přijatý) – žádost o prominutí zkoušek (uvedených v příloze 
žádosti). Jmenovaný již byl našim studentem a  proto žádá o prominutí vykonání zkoušek, 
které již absolvoval – dokládá kopií indexu. Žádost schválena, proděkanka pro studijní 
záležitosti schválení upřesnila tak, že student si musí podat žádost o ISP, aby mohl studovat 
současně dva ročníky (nelze být přijat do prvního ročníku a rovnou „přeskočit“ do ročníku 
druhého). Na základě individuálního studijního plánu bude v jednom roce studovat dva 
ročníky (1. a 2.) s tím, že u předmětů prvního ročníku bude sloužit jako podklad o 
absolvování kopie indexu, předměty druhého ročníku bude studovat jako ostatní studenti 
druhého ročníku JT. 

 Kateřina Boukalová (2. DM) – žádost o uznání státních zkoušek z Dějin českého divadla a 
z Dějin světového divadla. Žádost opírá o skutečnost, že státní zkoušky absolvovala v rámci 
svého studia na FF MU (dokládá výpisem absolvovaných předmětů). Žádosti vyhověno.  

 Kateřina Vašků (RTDS) – žádost o přeložení Anglického jazyka do ak. roku 2007/2008. 
Žádost je odůvodněna mylným pochopením uznání zkoušek z AJ, které byly vykonány na jiné 
VŠ (viz příloha žádosti). Žádost obsahuje souhlasné stanovisko vedoucí kabinetu jazyků i 
vedoucího ateliéru. Žádost schválena. 
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 Julie Goetzová (H) – žádost o ISP z důvodu stáže v rámci projektu Socrates Erasmus 
v Krakově v zimním semestru. Žádost je řádně vyplněna, nicméně stále chybí podpisy všech 
pedagogů! 
 
POZDĚJŠÍ ZÁPISY DO DALŠÍHO ROČNÍKU: 
Soňa Borková (M) – žádost o prodloužení termínu zápisu. Odůvodněna pracovním vytížením 
v termínu řádných zápisů. 
Ondřej Kokorský (H) – žádost o prodloužení termínu zápisu o jeden týden z důvodu pracovního 
vytížení. 
Jakub Pohl (JT) – žádost o prodloužení termínu zápisu do dalšího ročníku z důvodu dlouhodobé 
nepřítomnosti. Vedoucí ateliéru souhlasí. 
Petr Kupka (JT) - žádost o prodloužení termínu zápisu do dalšího ročníku z důvodu dlouhodobé 
nepřítomnosti. Vedoucí ateliéru souhlasí. 
Ivana Skálová (M) – žádost o prodloužení termínu zápisu s odůvodněním, že index studentky je u 
spolužáka, který je mimo Brno. 
Jan Jakubec (H) – žádost o posunutí zápisu z důvodu vykonání zkoušek z DČD a DSD. V době 
termínu zkoušek se účastnil workshopu v zahraničí. Vyjádření pedagoga DSD (prof. Cejpek) – po 
domluvě je ochoten poskytnout studentovi 2. OT, protože v žádném z dosud uplynulých termínů se 
nedostavil (bez omluvy). Vyčerpal tedy řádný i první opravný termín. Vyjádření pedagoga z DČD 
(PhDr. Havlíčková – po domluvě jsem ochotna vyzkoušet J. Jakubce v příslušném termínu). 
Schváleno. 
Lukáš Janota (M) – žádost o prodloužení termínu zápisu o 14 dní z důvodu vysokého pracovního 
vytížení. Schváleno. 
Tomáš Novotný (M) – z důvodu nepřítomnosti doc. Janěkové žádá o možnost pozdějšího zápisu do 
třetího ročníku (předmět není zapsán ve výkazu). Schváleno. 
Viktor Polášek (M) – žádost o prodloužení termínu zápisu z důvodu zahraničního pobytu PhDr. 
Hoggard, která nezapsala známku do indexu ani do SIS. Schváleno. 
Yveta Srbová (D) – žádost o pozdější zápis do dalšího ročníku + žádost o přesunutí předmětu „Úvod 
do interpretace dramatického textu“ do druhého ročníku. Velké pracovní vytížení. Souhlasné 
stanovisko pedagoga předmětu (MgA. Šotkovský) i vedoucího ateliéru přiloženo. Žádost schválena. 
Jan Kačena (D) – žádost o pozdější zápis do ročníku. Vzhledem ke zdravotní indispozici pedagoga 
nebyla studentovi zapsána klasifikace v indexu, ani v SIS. Schváleno. 
Svetlana Slováková (M) – žádost o pozdější zápis do ročníku – v řádném termínu byla nemocná, 
nemá jednu zkoušku – vzhledem k časové zaneprázdněnosti pedagoga byl domluven termín zkoušky 
v prvním týdnu v říjnu. 
 

III. Projekty a granty: 
 MgA. L. Abou informovala, že kontaktovala AV ČR – GA ČR, rektor JAMU požádal o 

zrušení Post doktorského projektu Mgr. P. Kleina, o který žádal na rok 2008. 

 

IV. Ostatní: 
 Dne 19. 10. v 18.00 hod. se v místnosti č. 104 uskuteční přednáška Collegia Jungiana 

„Mýtus o hranici“. 

 

zapsala: MgA. Lucie Abou     verifikoval: MgA. Ondřej Vodička 


